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PROIECT

H O T Ă R Â R E A  nr._____
din data d e __noiembrie 2021

-privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din
data de 26 noiembrie 2021 (extraordinară)

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI FAGARAS,

Ţinând cont de procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 26 noiembrie 2021 
(extraordinară) a Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

Conform prevederilor art. 27, art 28, art 30 alin 15 din Regulamentul de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Fagaras , aprobat prin Hotărârea nr. 235/2019 a 
Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

în temeiul prevederilor art. 129 alin. (1), art. 138 alin. (13), art. 139 alin. (1) şi art. 196 alin. 
(1) lit. a) din din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare,

H O T Ă R Ă Ş T E :

Art. 1. Se aprobă conţinutul procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al 
Municipiului Fagaras din data de 26 NOIEMBRIE 2021 (extraordinară) conform anexei 
avand 8 file, care face parte integrantă din prezenta hotărâre.

Art. 2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire şi se comunică celor interesaţi de către 
Primarul Municipiului Fagaras , prin Compartimentul Juridic ( CL).
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Hotărârea s-a adoptat c u ...... voturi pentru, împotriva..... , abţineri,
Consilieri in funcţie -18  
Consilieri prezenţi - ........

Prezenta hotărâre se comunică:

- lex. Dosar şedinţă
- lex. Colecţie
- lex. Prefectură
- lex. Primar
- lex. Secretar
- lex. Afişare
- lex pentru site secţiunea Monitorul Oficial Local si procese verbale şedinţe CL

Cod: F-17
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ROMÂNIA
JUDEŢUL BRAŞOV
IUI I A|^AI CA A  ADAC IVi5511 L iI U f L i

Strada Republicii, Nr. 3, 505200, Tel: 0040 268 211 313, Fax: 0040 268 213 020 
Web: www.primaria-fagaras.ro, Email: secretariat@primaria-fagaras.ro

PROCES-VERBAL

încheiat azi, 26 NOIEMBRIE 2021, in şedinţa EXTRAORDINARA a Consiliului Local 
Fagaras, şedinţa convocata in conformitate cu prevederile art. 133, alin.i si 2, lit.a.) si art.134, 
alin.i, lit.a.), alin.2, 5 si 7 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ.

Din partea presei-mass-media locala.

Şedinţa a avut loc in sala de şedinţe a Primăriei Fagaras, incepand cu orele 10:00. 

Preşedinte de şedinţa- Dl Ludu Aurel Cristian

Din partea primăriei participa: dl.primar- Sucaciu Gheorghe si d-na secretar general - 
Laura Elena Giunca, dl.Dan Ludu-dir.Dir.Buget-Finante

Dl preşedinte : Buna ziua, dragi colegi şi bine aţi venit la şedinţa extraordinară din data 
de 26.11.2021. Constat că suntem 16 consilieri prezenţi din 19, avem cvorum, declar şedinţa 
deschisă. Propun aprobarea ordinii de zi şi suplimentarea ordinii de zi cu cele 3 proiecte care le-am 
discutat în comisii.

supune spre aprobare ordinea de zi, după cum urmeaza:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului 
Făgăraş din data de 4 noiembrie 2021 (ordinară)

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului 
Făgăraş din data de 9 noiembrie 2021 (extraordinară)- ora 17.00

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului 
Făgăraş din data de 9 noiembrie 2021 (extraordinară)- ora 18.00

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 2021.

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două secţiuni pentru 
trimestrul III 2021 la data de 30.09.2021

6. Proiect de hotărâre privind modificarea si completarea HCL nr.263/2021 ca urmare a solicitării 
nr.59504/18.11.2021 transmisă de Compania Naţională de Investiţii CNI SA

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico economice faza Proiect Tehnic şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “CLĂDIRE DE BIROURI CU STRUCTURĂ 
MODULARĂ - INCUBATOR DE AFACERI” finanţat’în cadrul proiectului “Dezvoltare antreprenorială prin 
înfiinţare Incubator de afaceri Făgăraş”- cod SMIS 122962

8. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 2, 3, 4, 5, 6 7, din HCL nr. 233 din 20.09.2019, privind 
aprobarea coridorului de expropriere al lucrării de utilitate publică de interes local pentru suprafaţa de 2580 
mp de la 8600 mp, pe care se află amplasată o staţie de pompare ape uzate şi o reţea de canalizare-3 cămine 
menajere, reprezentând o extindere a proiectului „Extinderea şi modernizarea sistemului de canalizare în 
teritoriul periurban al municipiului Făgăraş, judeţul Braşov-zona Galaţi” respectiv pentru aprobarea 
declanşării procedurii de expropriere a imobilului teren, proprietate privată, afectat de coridorul acestei 
lucrări ca urmare a Hotărârii nr. 426/2020 a Curţii de Apel Braşov rămasă definitivă în dosarul nr. 
1812/226/2014*.
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea inchirierii unui spaţiu cu destinaţie de Cabinet medical medicină 
de familie situate în Făgăraş str Tăbăcari Bl.8, sc.A, ap.2 identic cu cel înscris în CF 101654 Ci U11 Fagaars cu 
nr.top 1108/2/2 cad 744 proprietatea public a Municipiului Fagaras

10. Proiect de hotărâre privind propunerea criteriilor de acces la locuintae si ierarhizarea prin punctaj 
pentru srabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe destinate închirierii tinerilor, 
construite prin ANL în Municipiul Făgăraş precum şi formularul de înscriere pe lista de prioritate la locuinţe 
în regim de închiriere, construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe şi actele justificative pentru 
probarea îndeplinirii criteriilor cadru de acces şi ierarhizare prin punctaj

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurilor si a condiţiilor de realizare a schimburilor în cazul 
locuinţelor construite de Agenţia Naţională pentru Locuinţe în cadrul Programului de construcţii de locuinţe 
pentru tineri destinate închirierii

12. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii serviciului 
public de salubrizare pentru activitatiile de maturat stradal si deszăpezire din Municipiul Făgăraş prin 
atribuire directă nr.49675/2722/01.09.2021, prin eliminarea clauzelor referitoare la vidanjare şi igienizare 
toalete ecologice

13. PROIECT HOTĂRÂREA nr. Din data de.............. 2021 privind aprobarea modificării şi completării
Anexei nr. 3 la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor de alimentare cu apă şi canalizare nr. 9/2009 şi 
încheierea actului adiţional în acest sens

14. PROIECT HOTĂRÂRE NR. / Privind încetarea aplicabilităţii Art.78 până la Art.82 inclusiv din HCL 
nr. 80/26.02.2021 privind stabilirea cuantumului taxei speciale de salubritate pentru persoanele fizice 
precum şi stabilirea/modificarea unor tarife practicate de SC Salco Serv SA pentru beneficiari persoane fizice 
şi juridice începând cu 01.03.2021

Cine este pentru? 15 voturi pentru, 1 abţinere (Cupu) . - se adoptă HCL 
nr.279/26.11.2021

Dl preşedinte supune la vot pct.i de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Făgăraş din data de 4 noiembrie 
2021 : cine este pentru? - 15 voturi pentru , 1 abţinere (Cupu) . - se adoptă HCL 
nr.280/26.11.2021

A venit si dna consilier Aldea , în acest moment sunt 17 consilieri prezenţi

Dl preşedinte: : Prezintă punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Făgăraş din data de 9 noiembrie 
2021 (extraordinară)- ora 17.00

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru, 1 abţinere (Cupu), adoptandu-se Hotararea nr.281/26.11.2021

Dl preşedinte: Prezintă punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 
procesului verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Făgăraş din data de 9 noiembrie 2021 
(extraordinară)- ora 18.00

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 
voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.282/26.11.2021

Dl preşedinte: Prezintă punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind
rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 2021.

Discuţii? întrebări?

Dl Cupu: am avut nişte discuţii aseara in comisii, cred ca as fi ultimul care să cer să nu se 
plătească salariile într-o instituţie. Dar, aşa cum am susţinut şi în momentul în care s-a aprobat 
bugetul municipiului, nu mi se pare normal ca sumele care provin de la bugetul de stat să fie
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folosite pentru plata salariilor şi consider că ar trebui această cheltuială dimensionată pe taxele si 
impozitele care se colectează la nivel local. Nu sunt de acord ca acele sume care vin de la bugetul de 
stat să fie folosite pentru salarii, să se ia bani de la investiţii şi din ală parte. Eu din acest motiv mă 
voi abţine , pentru că nu sunt de acord să fie luate sume de la investiţii şi din altă parte, sunt de 
acord că salariile trebuiesc plătite. NU sunt de acord cu ce a susţinut dl Ludu că de la început de 
când s-a făcut bugetul, s-a ştiut că sumele pentru salarii nu vor ajunge tot anul, sunt colegi aici care 
au fost si atunci si acum, nu a fost o astfel de discuţie si mi se pare normal ca aceste sume să fi fost 
bugetate de la începutul anului, datorită acestor lucruri nu voi vota această rectificare. Mulţumesc

Dl primar: banii pe care noi îi rectificăm azi sunt banii din taxele locale, am strâns cu 
2.200.000 mai mult, am spus de la începutul anului atunci când am format bugetul că sumele nu 
ne sunt suficiente, iar pe trimestrul 4 am lăsat bani neprinşi pe capitolul de unde se plătesc 
salariile, în perspectiva ca pe parcursul anului să facem economii, să se strângă mai mult din 
impozite si taxe iar investiţiile să meargă mai departe, iar banii de la bugetul de stat s-au dus pe 
cofinanţări, cheltuieli neeligibile si proiecte de dezvoltare. Este o temă falsă aruncată în momentul 
de faţă şi după cum aţi văzut si la bugetul de stat, guvernul a făcut acelaşi lucru pentru că 
preconizarea sumelor pe care le-au avut pentru 2021 nu acopereau toate chieltuielile de 
funcţionare datorită faptului că trebuia să duci bani pentru investiţii. Aţi văzut declaraţiile de la 
nivel naţional, la Ministerul Educaţiei si Ministerul Sanatatii nu erau suficienţi bani iar acum se 
face o rectificare pentru a duce bani de funcţionare si implicit de salarii. în momentul de faţă noi 
am rectificat bugetul, dăm bani atât pentru salariile din primărie cât si instituţiilor subordonate. In 
total depind de această rectificare aproximativ 300 persoane care gtrebuie ca in 10 decembrie să îşi 
primească banii de salarii. Mulţumesc frumos.

Dna secretar general: vă rog să respectaţi regimul incompatibilităţilor şi conflicelor de 
interese, asa cum spun de fiecare dată şi cum aţi primit sub semnătură aceste documente de la 
începutul mandatului.

Dl Cupu: pentru cei care sunt interesaţi, datele cu această rectificare sunte pe site, le poate 
vedea toată lumea, cine este interesat poate să vadă de unde sunt luate sumele si unde se duc. Cea 
mai mare pondere o au plata salariilor. Mulţumesc

Dl preşedinte : nemaifiind discuţii, supun spre aprobare proiectul de hotarare si se 
aproba cu 13 voturi pentru, si 4 abţineri ( Aldea, Klein, Cupu, Gavrilă) adoptandu-se Hotararea 
nr.283/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două secţiuni pentru trimestrul III 2021 la data de 
30.09.2021

Discuţii? întrebări?
Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 12 

voturi pentru, si 5 abţineri (Klein, Crăciun, Paicu, Cupu, Gavrilă) adoptandu-se Hotararea 
nr.284/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
modificarea si completarea HCL nr.263/2021 ca urmare a solicitării nr.59504/18.11.2021 transmisă de 
Compania Naţională de Investiţii CNI SA

Discuţii? întrebări?

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 
voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.285/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 7  de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentaţiei tehnico economice faza Proiect Tehnic şi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii “CLĂDIRE DE BIROURI CU STRUCTURĂ MODULARĂ - INCUBATOR DE
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AFACERI” finanţat’în cadrul proiectului “Dezvoltare antreprenorială prin înfiinţare Incubator de afaceri 
Făgăraş”- cod SMIS 122962

Discuţii? întrebări?

Dl Cupu: ieri la comisii, nimeni din cadrul primăriei nu a participat , să ne dea detalii 
despre acest proiect, nu mi se pare normal, de aceea necunoscând despre ce e vorba, mă voi abţine

Dl primar: dacă doriţi eu vă explic despre ce e vorba şi am avut întotdeauna explicaţii 
vizavi de toate proiectele cu finanţare europeană.

Dl Cupu: am fost aseară la comisii, unde am fi aşteptat cu toţii explicaţiile, nu a fost 
nimeni, vă mulţumesc

Dl primar: ceilalţi consilieri, dacă doriţi o explicaţie, eu vă dau. Este un proiect cu 
finanţare europeană, avem semnat contractul, am terminat licitaţia pentru faza de proiectare, 
proiectantul ne-a prezentat proiectul , si acum venim în faţa dvs să aprobăm indicatorii tehnico 
economici, ca ulterior să dăm ordinul pentru începerea construcţiei. Este un incubator de afaceri, 
în spetele unităţii militare, iar in zona respectivă se vor muta Finanatele si Compania APA Sibiu, 
noi primăria să ne mutăm acolo, toti cetăţenii vor avea posibilitatea să meargă într-un singur loc 
pentru a-şi rezolva problemele cu instituţiile din municipiul Făgăraş.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 
voturi pentru si 2 abţineri (Cupu, Paicu) adoptandu-se Hotararea nr.286/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
modificarea art. 2, 3, 4, 5, 6 7, din HCL nr. 233 din 20.09.2019, privind aprobarea coridorului de expropriere 
al lucrării de utilitate publică de interes local pentru suprafaţa de 2580 mp de la 8600 mp, pe care se află 
amplasată o staţie de pompare ape uzate şi o reţea de canalizare-3 cămine menajere, reprezentând o 
extindere a proiectului „Extinderea şi modernizarea sistemului de canalizare în teritoriul periurban al 
municipiului Făgăraş, judeţul Braşov-zona Galaţi” respectiv pentru aprobarea declanşării procedurii de 
expropriere a imobilului teren, proprietate privată, afectat de coridorul acestei lucrări ca urmare a Hotărârii 
nr. 426/2020 a Curţii de Apel Braşov rămasă definitivă în dosarul nr. 1812/226/2014*.

Discuţii? întrebări?

Doamna secretar general: doar o mică completare si aş dori să vă daţi acordul pentru 
completarea acestei hotărâri în preambul. A fost indicată hotărârea Curţii de Apel nr.426 în titlul 
hotărârii, vă solicit să fiţi de acord să facem precizarea şi în preambulul hotărârii pentru că nu este 
precizat.

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu amendamentul dnei 
secretar general si se aproba cu 16 voturi pentru, si 1 abţinere (Cupu) adoptandu-se Hotararea 
nr.287/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea inchirierii unui spaţiu cu destinaţie de Cabinet medical medicină de familie situate în Făgăraş str 
Tăbăcari Bl.8, sc.A, ap.2 identic cu cel înscris în CF 101654 Ci U11 Fagaars cu nr.top 1108/2/2 cad 744 
proprietatea publică a Municipiului Fagaras

Discuţii? întrebări?

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 16 
voturi pentru, si 1 abţinere (Cupu), adoptandu-se Hotararea nr.288/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
propunerea criteriilor de acces la locuintae si ierarhizarea prin punctaj pentru srabilirea ordinii de prioritate 
în soluţionarea cererilor de locuinţe destinate închirierii tinerilor, construite prin ANL în Municipiul Făgăraş 
precum şi formularul de înscriere pe lista de prioritate la locuinţe în regim de închiriere, construite prin 
Agenţia Naţională pentru Locuinţe şi actele justificative pentru probarea îndeplinirii criteriilor cadru de acces 
şi ierarhizare prin punctaj
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Discuţii? întrebări?

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 
voturi pentru - unanimitate, adoptandu-se Hotararea nr.289/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea procedurilor si a condiţiilor de realizare a schimburilor în cazul locuinţelor construite de Agenţia 
Naţională pentru Locuinţe în cadrul Programului de construcţii de locuinţe pentru tineri destinate închirierii

Discuţii? întrebări?

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 
voturi pentru - unanimitate, adoptandu-se Hotararea nr.290/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
modificarea Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii serviciului public de salubrizare pentru 
activitatiile de maturat stradal si deszăpezire din Municipiul Făgăraş prin atribuire directă 
nr.49675/2722/01.09.2021, prin eliminarea clauzelor referitoare la vidanjare şi igienizare toalete ecologice

Discuţii? întrebări?

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 
voturi pentru - unanimitate, adoptandu-se Hotararea nr.291/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 13 de pe ordinea de zi: PROIECT HOTĂRÂRE privind 
aprobarea modificării şi completării Anexei nr. 3 la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor 
de alimentare cu apă şi canalizare nr. 9/2009 şi încheierea actului adiţional în acest sens

Discuţii? întrebări?

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 
voturi pentru - unanimitate, adoptandu-se Hotararea nr.292/26.11.2021

Dl. preşedinte : Prezintă punctul 14 de pe ordinea de zi: PROIECT HOTĂRÂRE privind 
încetarea aplicabilităţii Art.78 până la Art.82 inclusiv din HCL nr. 80/26.02.2021 privind stabilirea 
cuantumului taxei speciale de salubritate pentru persoanele fizice precum şi stabilirea/modificarea unor 
tarife practicate de SC Salco Serv SA pentru beneficiari persoane fizice şi juridice începând cu 01.03.2021

Discuţii? întrebări?

Domnul preşedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 15 
voturi pentru si 2 abţineri (Cupu, Gavrilă), adoptandu-se Hotararea nr.293/26.11.2021

Dl Cârligeanu Andrei (invitat): bună ziua dragi colegi, pot să vă spun aşa chiar dacă nu 
suntem colegi, am ajuns la concluzia că merg mai mult prin oraş să discut cu cetăţenii decât 
dumneavoastră. Aş vrea să ating un punct mai sensibil. Ştiţi că în magazinul Kaufland au fost 
instalate de curând nişte garduri, cu nailon, foarte inflamabile. V-a interesat ce se poate întâmpla 
ăn cazul unui incendiu? Se poate transforma Kauflandul într-un Colectiv 2? V=ati gândit că acolo 
puteau muri oameni? V-a interesat lucrul acesta? Eu cred că aveţi competenţa. De ce a trebuit să se 
autosesizeze ISU? De ce nu aţi luat dumneavoastră măsuri? Sunteţi aleşi de cetăţeni. Dacă cetăţenii 
care v-au ales mureau într-o busculadă la ieşire, vă părea bine? Gardurile au fosst eliminate, dar 
nici un consilier nu a luat atitudine

Dl Popa: am avut discuţii cu cei de la Kaufland, dar din ce am înţeles de la dânşii, este 
considerat spaţiu comercial si sunt alte restricţii pentru intrarea în centru comercial. De ieri s-au 
eliminat gardurile din câte ştiu eu.
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Dl Cârligeanu Andrei: aş vrea să întreb USR PLUS, m-am uitat pe site-ul dvs la 
ideologie, aveţi acolo demnitatea persoanei, respectaţi adevărul, libertatea, competenta, libertatea 
de expresie, drepturile omului, ceea ce senatorul dvs, pentru că eu nu pot să-l consider al meu, 
Irineu Darău nu respectă, pentru că votează un certificat verde care discriminează populaţia, eu mă 
refer la nivel local. Cum respectaţi drepturile omului, Constituţia, voi USR PLUS? Mai luăm odată 
exemplu Kaufland, pe o parte trebuiau să intre doar persoanele vaccinate, este un subiect care 
trebuie discutat si la nivel local, vă rog să nu vă ascundeţi ăn spatele proeictelor de hotărâre şi să 
veniţi să semnaţi, trebuie să discutăm lucrurile sensbile din societate , pentru asta suteti aici, nu 
numai să semnăm pentru nu ştiu ce proiect, spuneti-mi vi se pare normal vouă USR PLUS ca pe o 
parte să ingtre si persoane vaccinate si nevaccinate, să iasă o bombă de infecţie acolo, iar pe altă 
parte doar persoanele vaccinate?

Dna Paicu: în primul rând o să vă dat adresa de email a dlui senator să îi adresaţi direct lui 
întrebările pentru că eu nu pot vorbi în numele lui. în al doilea rând , asa cum a spus dl Popa, astea 
sunt legile, noi nu putem să ne erijăm în legiuitor, este decizia lor, v-a răspuns dl Popa.

Dl Cârligeanu Andrei: Spuneti-mi hotărârea se supune legii sau legea hotărârii?

Dna Paicu: eu nu am vorbit cu dnii de la Kaufland

Dna Paicu: legea trebuie respectată

Dl Cârligeanu: care lege? Nu este nici o lege stimată doamnă. Hotărârea este sub lege, 
trebuie să respectăm legea. USR PLUS respectă drepturile omului? Asta faceţi la nivel local si in 
toata tara. Până în 2024 vă garantez nu veţi mai fi USR PLUS aici

Dna Paicu: deci asta e scopul pentru care sunteti aici

Dl Cârligeanu: Scopul cred că 1-ati inteles dar vă place jocul de cuvinte

Dl Cupu: dl preşedinte, imi puteti spune unde avem diverse pe ordinea de zi?

Dl preşedinte: nu avem diverse, dar a cerut cuvântul de la început

Dl Cupu: atunci eu vă rog să conduceţi şedinţa si să nu mai permiteţi unor cetateni să vină 
să aducă atacuri unor persoane aici. Acest cetăţean ar trebui să ştie că Kaufland este o societate 
comerciala , are nişte avize de la instituţiile statului si dacă acele avize nu sunt respectate si există 
un pericol, acele instituţii trebuie să intervină. Eu vă rog să nu mai permiteţi ca cineva să atace o 
parte din consiliu, adus de cineva aici. Eu as fi vrut să văd , în contextul în care altcineva are o 
plângere penală sau se va duce pe undeva şi va fi dl primar, dau un exemplu, dacă va veni cu acelaşi 
lucru să atace, şi de ce atacă doar o parte din consileiri, care sunt în opoziţie cu dl primar. Vă rog să 
conduceţi şedinţa, nu există punct diverse, când se vine cu atacuri la persoană să interveniţi. 
Şedinţa din punctul meu de vedere s-a terminat. Să vedeţi dacă e vaccinat si dacă are certificat 
verde.

Dl preşedinte: nu intră în competenta noastră

Dl Klein: pentru că dvs pentru mine sunteti o persoană foarte interesantă , nu v-am retinut 
numele (Andrei Cârligeanu) , eu v-as invita la o cafea sa discutam ca imi place o mare parte din 
ceea ce spuneţi si poate găsim căile de implementare . Noi nu suntem aici la interogatoriu, 
întrebările dvs sunt importante dar felul cum ati pus întrebările nu a fost bine. Nici mie mi-a plăcut 
la Kaufland dar nu am ştiut care e contextul acestor măsuri. Să lucrăm la climatul in consiliu, avem 
prea multe acuzaţii.

Dl Popa: Kaufland este o societate privată, nu avem nici un drept noi asupra lor, dânşii 
respectă nişte Hotîrâri de sitaţii de urgenta. Dar trebuie sa 1 intelegem pe acest cetatean si pe toti 
cetăţenii din Fagaras si noi trebuie sa fim certati de cetăţenii din Fagaras, multe chestii nu ne plac,
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dar trebuie sa le ascultam doleanţele lor. Nu mi se pare normal, daca unul m-a atacat pe mine e 
duşmanul meu, poate iese un lucru bun. Kaufland nu e de competenta Consiliului Local. Si la 
societatea mea respect hotărârile de situaţii de urgenta chiar daca imi place sau nu.

Dl preşedinte: inainte de a da cuvântul dlui primar si invitatului vă mai reamintesc o data 
art 137 alin 1 1 ....

Dl primar: după cum am văzut nu s-a închis şedinţa, dar unii consilieri ignoră statutul 
şedinţelor si stau in picioare. Eu cred că subestimaţi cetăţenii, si poate să confirme dl Andrei dacă 
eu l-am invitat sau nu. Nu cred ca trebuie să-i catalogaţi ca cineva îi aduce să ne spună ce nereguli 
sunt în Făgăraş şi ce ar trebui să facem noi, nu cred că trebuie să ne răzvrătim şi să ne atingă 
orgoliile că vine cineva si ne spune că ar trebui să luăm atitudine faţă de anumite aspecte din 
Municipiul Făgăraş. Nu s-a adresat unuia sau altui consilier ci s-a adresat nouă tuturor. Eu cred că 
lipsa de respect faţă de cetăţeni, cum zicea si dl Andrei, va fi taxată la un moment dat iar taxarea să 
fie democratică prin vot. Si a pus punctul pe i foarte bine. Cred că trebuie să lucrăm la climat 
iardiscutiile astea trebuie să fie, indiferent dacă ne convine sau nu, trebuie să le acceptăm, trebuie 
să ne replem . Dacă tot timpul suntem recalcitranţi si nu ascultam ce ne spune cetateanul, atunci 
nu facem ce trebuie si venim cu acuzaţii. Nici nu afost vorba de un dosar sau de ceva aici, dar dintr- 
o dată cineva a sărit în sus .. Mulţumesc că s-a aşezat la acest moment.

Dl Cârligeanu: Dl Cupu insinuează că accesul in sala de şedinţe e permis doar cu certificat 
verde. Mi se pare discriminatoriu, o sa reanalizez filmarea si daca e nevoie apelez la CNCD

Dl Cupu: m-am ridicat in picioare pentru ca si alte persoane se ridică ca să pară mai 
impozante. Vizavi de faptul ca dl a fost invitat, urmăriţi ce a spus dl Popa când a zis „invitatul de 
aici” , e clar ca cineva l-a invitat. Iar in momentul in care vine si ne acuza ca numai dânsul merge în 
oraş, că numai dânsul vede, mi se pare un pic deplasată chestia. Iar în momentul în care vine si face 
acuzaţii, ar trebui sa studieze legea sis a spună în baza legii cutare si cutare ar trebui să interveniţi, 
nu să vină să ne acuze, pe ideologie, în momentul acela e clar ca e cel puţin părtinitor. Si as dori sa 
imi arate pe cine reprezintă de fapt, că vorbeşte in numele unei societăţi civile, că e singur si 
vorbeşte in numele fagarasenilor. Eu nu spun că în Făgăraş toate sun roz, dar sa vorbeşti in numele 
cetăţenilor, mi se pare un pic deplasat, iar lucrurile in oraş le vedem si noi, si ieri am spus ca avem 
nişte bunuri care sunt păzite de o societate plătită de primărie, in care toate geamurile sunt sparte , 
scaune rupte, le-am postat si in social media, cum le place unora sa spună. Dar când vine să acuze, 
să intervenim noi intr=o societate comercială? Si i-ati mai dat si cuvântul. Când aţi văzut că 
jigneşte, trebuia să il opriţi, dl preşedinte. Iar dacă l-am intrebat era un articol de presa cum se face 
accesul in Primăria Fagaras, nu l-am scris eu, este public, cum si in ce condiţii se face accesul in 
Primărie, in virtutea acelor articole am intrebat

Dl preşedinte: nu intra in atribuţia mea sau a noastră, dacă pate sau nu să intre un 
cetăţean care vrea să îşi spună doleanţele, chiar si dacă e singur, am datoria să il ascult. A venit si 
m-a intrebat, a intrebat-o si pe dna secretar , s-a inscris la cuvânt, poate data vitoare când va fi 
altcineva preşedinte poate sa interpreteze legea , să îi permit sau nu accesul in sală

Dl Cupu: incurajez oamenii sa vină sis a spună punctual de vedere, dar as vrea ca dl 
preşedinte sa modereze si când se depăşesc anumite limite de bun sim t, sa interveniţi, pentru că 
acolo aveţi acest drept. încurajez să vină cetăţenii, dar acei cetăşeni care reprezintă pe cineva. 
Mulţumesc

Dl preşedinte: dl Cupu, vă dau dreptrate parţial, pentru ca ma interesa subiectul, 
personal nu sunt de accord cu acel gard, si nici cu segregarea in general, e doar un pct personal de 
vedere

Dna secretar general: o să precizăm in procesul verbal de azi Hotărârea Curţii de Apel 
Braşov ,in dosar 3377/62/2021 pronunţata ieri in dosarul dlui Cerghizan Ion Marius, aşadar in 
acest moment sunteţi 18 consilieri in funcţie. Am făcut precizarea pentru că in toate hotărârile pe 
care le adoptaţi se consemnează consilierii in funcţie. Se dă citire soluţiei instanţei de pe portalul 
instanţei
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Dl Popa: eu nu as cataloga intervenţia invitatului nostru din Consiliu Local, că a venit să 
ne critice. Nici pe departe. A venit să ne expună nişte problem, nu trebuie sa o luam ca si rautate, 
trebuie sa o luam ca si sfat. Dna Paicu, când nu era consilier a venit cu problema transportului 
Fagaras Braşov si am explicat ca nu tine de consiliul local naveta Fagaras Braşov. Asa si dânsul, a 

venit cu o problemă care îl deranjează şi ne-o pune pe masă, noi trebuie să discutăm, să vedem 
dacă putem face ceva, să nu mai intrăm in polemici

Dl Klein: dna Giunca, eu doresc o precizare. De la suspendarea din funcţie până a z i, toate 
deciziile care s-au luat cu ajutorul dlui care pleacă din consiliu, sunt valabile sau nu?

Dna secretar general: a avut calitatea de cosilier local, suspendat până la acest moment 
Ordinul Prefectului. Urmează din cate ştiu un proces cu partidul pe a cărui listă a candidat. Vom 
aştepta soluţia la acest moment, incetarea mandatului se va face doar la acel moment conform art 
204 litera j.

Dl Klein: este consilier sau nu?

Dna secretar general: calitatea de consilier suspendat a încetat întrucât s-a menţinut 
Ordinul Prefectului din luna respectivă

Dl Klein: dar suspendarea este retroactivă si pentru voturile din trecut?

Dna secretar general: eu nu fac precizări, cum va dispune instanţa , la acest moment 
aceasta e situaţia, stabilita si pronunţata de Curtea de A p el. Vom vedea ce se intâmplă in partea a 
doua a procesului dlui Cerghizan, nu am cum să vă spun la acest moment, pentru că la un moment 
dat veţi spune că vă induc în eroare cu explicaţiile . Instanţa se pronunţa pe acest aspect

Dl Biza: referitor la ce a spus părintele, nu ai cum , e ilogic să ştii ce a votat secret dl 
Cerghizan.

Dl Klein: nu vorbim despre votul secret, vorbim de votul in general

Dl preşedinte: alte discuţii? Atunci, declar şedinţa închisă

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces-verbal, in 3 exemplare.
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